
ACTA COMISIÓ D’EDUCACIÓ AMBIENTAL I SALUT – dimecres 2 de maig de 2012 
 
Assistents: Anna Closes, Ignasi, Ceci i Clara 
 

1. Apadrinaments i escoles verdes 
2. Jornada verda 
3. Itineraris d’educació i salut 
4. Redefinició de la comissió 
5. Organització sortides guiades 

 
 

1. Apadrinaments i escoles verdes 
L’Ignasi proposa fer apadrinaments de l’anella verda també des de les escoles. La intenció des del Peguera 
és difondre el projecte d’escola verda, per començar els mateixos alumnes de l’institut estan explicant què  és 
una escola verda a les escoles on han fet primària. L’Ignasi també en parlarà amb professors d’altres instituts 
i amb el regidor. 
 

2. Jornada verda 
Al Peguera un cop a l’any es fa una jornada verda i tot l’institut surt a conèixer deiferents indrets de l’Anella 
Verda. Proposa convidar totes les escoles i instituts del Bages a participar-hi i fer algun acte conjunt. 
 

3. Itineraris d’educació i salut 
El Jordi Griera ja fa dies que va enviar un itinerari pel tram final de la riera de Rajadell, maquetat com 
l’itierari “Natura i Modernisme”; es parla de la possibilitat d’editar-lo com a Volum II, o si més no, de moment 
es podria penjar a la web de l’anella verda. Des del Parc de la Sèquia també s’he treballat en un itinerari 
pel regadiu de Viladordis, però de moment està molt enfocat a treballar amb alumnes; més endavant 
s’intentarà fer el “Volum III” d’aquesta zona. 
 
També es va parlar dels itineraris de salut; des del CAP de Sagrada Família ja n’hi ha bastants de definits, 
dels quals se’n podria fer difusió (La Ceci portarà la descripció dels recorreguts a la propera reunió). També 
se’n fan des del CAP Bages (on ara també hi ha l’antic CAP Lepanto). Caldria que tots els CAPs tinguéssin 
itineraris de salut, la Ceci vetllarà per difondre’ls, també se’n parlarà amb les inferemeres que participen en el 
programa de Salut i Escola perquè transmetin la informació i promoguin els itineraris des dels seus CAPs. Es 
parla de la possibilitat d’oferir diferents itineraris als diferents CAPs, potser se’n podria encarregar la comissió 
d’itineraris. 
  

4. Redefinició de la comissió 
Ens va semblar bé deixar de ser la comissió activitats i passar a dir-nos comissió d’educació ambiental i 
salut. Seria important que la gent que ha participat a la comissió s’hi pogués reincorporar. 
 

5. Organització sortides guiades i coordinació entitats 
Vam comentar aquest punt ja que la Raquel Blanco ens l’havia suggerit, però ens va semblar que era una 
feina una mica feixuga per a fer des de la comissió. Vam considerar que era una feina que s’havia de 
seguir fent des de l’Ajuntament i des de les diferents entitats, com s’ha fet fins ara.  

 


